
 

 

 
 

 

Poznań, 7 maja 2024 r. 

 

Interpelacja 

ws. przestrzeni na aulę przy XX LO w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W swojej interpelacji z dnia 10 czerwca 2022 roku sygnalizowałem o konieczności 

zabezpieczenia miejsca do dobudowania auli przy budowanej hali sportowej przy XX LO w 

Poznaniu. Argumenty za potrzebą powstania auli w tej części miasta nie zmieniły się. 

Uprzejmie proszę o informacje, czy po zakończeniu budowy hali będzie jeszcze możliwość w 

jej bezpośrednim sąsiedztwie (lub nad halą) stworzenia przestrzeni, która będzie służyła 

mieszkańcom na cele związane z kulturą. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


